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•	účast	na	pietním	aktu	k	80.výročí	
vyhlazení	 obce	 Lidice,	 včetně	
květinového	daru	v	hodnotě		3000,-	
Kč,	který	zajistí	Památník	Lidice

•	přeposlání	 výzvy	 o	 vydržení	
pozemků	 p.č.	 1041/5	 a	 stp.	 128	
právnímu	zástupci	obce

•	odhad	 škody	 za	 zničené	 stromy	
a	houpačku	v	částce	Kč	4500,-

•	odkup	 dle	 operativního	 leasingu	
od	společnosti	PEAC	s.r.o.

•	žádost	o	povolení	uzavření	silnice	
č.00721	za	účelem	konání	XXXII.
srazu	 historických	 vozidel	 a	 jízdy	
do	vrchu	„Knovíz-Olšany“,	které	se	
koná	dne	25.06.2022

•	žádost	lékárny	Medina	na	výměnu	
ventilů	na	radiátorech

•	žádost	o	opravu	komunikace

•	žádost	o	prošetření	stavu	pozemku	
čp.416

•	vyjádření	 KSÚS	 na	 snížení	
rychlosti	u	fot.hřiště

•	dotaci	pro	hasiče

•	prodloužení	 stavebního	 povolení	
ČOV

•	výběrové	 řízení	 okna	 OÚ	 -	
podkroví	 –	 fi	rma	Okenní-stavební	
s.r.o.	Kladno

•	výběrové	 řízení	 na	 projekt	 hřiště	
–	 fi	rma	 Atelier	 Civilista	 s.r.o.	
Bratronice

•	Cenová	 nabídka	 materiálu	 -	
V.Rajniš	 STAVEBNINY	 (pomník	
1.sv.války)

•	pachtovní	smlouva	obec.pozemky	
p.č.894/4	a	část	1117/8	–	stanovení	
ceny	za	1m2

•	žádost	 o	 fi	nanční	 příspěvek	 pro	
Farní	charitu	Slaný	ve	výši	5.000,-	
Kč

•	ukončení	 možnosti	 ubytování	
ukrajinských	 občanů	 se	 statusem	
uprchlíka	v	DKS

•	pořízení	 a	 umístění	 popelnice	
do	 prostoru	 fotbalového	 hřiště	 –	
vyzvat	FK	Brandýsek

•	žádost	 o	 navýšení	 transferu	 na	
energie	pro	ZŠ	a	MŠ

•	žádost	 společnosti	 „Elektroštika“,	

Praha	 4,	 o	 vyjádření	 a	 souhlas	
s	 projektovou	 dokumentací	
a	 s	 plánovanou	 výstavbou	
a	 o	 sdělení	 týkající	 se	 uložení	
podzemních	 a	 nadzemních	 sítí	 –	
pozemek	 k.č.1063	 LV	 10001	 k.ú.	
Brandýsek	–	Čabárna	VO

•	žádost	 o	 přestěhování	 klientky	
z	pokoje	č.17	do	pokoje	č.2	v	DKS

•	zahájení	 VŘ	 na	 výměnu	 povrchu	
ulic	 Zajíčkova,	 Ke	Drogerii,	 Horní	
a	Olšanská	6	

•	objednání	 50ks	 výtisku	 kalendářů	
s	histor.fotografi	emi	

•	svolání	 mimořádného	 zasedání	
zastupitelstva	obce	na	04.08.2022	
od	 18.30	 hod.	 -	 na	 tomto	
zasedání	 zastupitelstva	 bude	
navrženo	 pověřit	 místostarostu	
Ing.	 Radovana	 Kimla	 podpisem	
smlouvy	 o	 dílo	 s	 vítěznou	 fi	rmou	
výběrového	 řízení	 vyhlášeného	
na	 akci	 „výměna	 povrchu	 ulic“	 -	
dále	 bude	 navrženo	 -	 vzhledem	
k	 tomu,	 že	 obec	 nezískala	 dotaci	
na	 akci	 školní	 hřiště,	 investovat	
tuto	 akci	 z	 obecních	 prostředků	
v	 předpokládané	 výši	 2.500.000,-	
Kč,	zároveň	bude	navrženo	pověřit	
místostarostu	 Ing.	 Radovana	
Kimla	 podpisem	 smlouvy	 o	 dílo	
s	 vítěznou	 fi	rmou	 výběrového	
řízení

•	přijmutí	 pracovníka	 určeného	
k	péči	okrasnou	zeleň	v	obci

•	výměnu	kotle	do	dílny	zaměstnanců	
údržby	obce

•	realizaci	 projektu	 s	 názvem	
Parčík	 za	 kinem	 fi	nancovaného	
z	 grantu	 Nadace	 Via

•	žádost	 o	 opravu	 kanálu	 v	 ulici	
V	chaloupkách

•	zprávu	 soudního	 exekutora	
o	provedení	el.dražby	v	naší	obci

•	vyrozumění	 PČR	 ohledně	
přestupku	-	výtržnictví

•	zprávu	z	webového	semináře

•	zpráva	o	DKS

•	pomoc	 při	 řešení	 bydlení	 soc.
znevýhodněných	rodin

•	upozornění	 na	 svoz	 plastů	 Důl	
Michal	–	FCC	Regios

•	vyhodnocení	 žádosti	 o	 dotaci	
projekt	 Přestavba	 a	 přístavba	
ZŠ	 v	 obci	 Brandýsek	 (dotace	
nepřidělena)

•	vyhodnocení	 žádosti	 o	 dotaci	 –	
sportoviště	pro	ZŠ	(projekt	umístěn	
na	10.místě	mezi	náhradníky)

•	výměna	 ventilů	 za	 termostatické	
hlavice	Lékárna	Medina	Brandýsek

•	vyhodnocení	 žádostí	 o	 dotace	 –	
sportoviště	a	přestavba	a	přístavba	
ZŠ	vyhodnocení	

•	odkup	 části	 obecního	 pozemku	
p.č.170/97	–	RO	postupuje	žádost	
o	 odkup	 obecního	 pozemku	 do	
zasedání	 zastupitelstva	 obce	
-	 návrh	 Smlouvy	 o	 zajišťování	
a	fi	nancování	dopravní	obslužnosti	
-	 změnu	 smlouvy	 –	 opravu	
kalkulace,	avšak	v	návrhu	smlouvy	
byly	 zjištěny	 chyby,	 proto	 bude	
smlouva	vrácena	k	opravě

•	JSDH	 Brandýsek	 získala	
2	 dotace,	 	 jedna	 dotace	 byla	
získána	z	nadace	Agrofert	na	nákup	
vyváděcích	masek	a	druhá	dotace	
byla	 získána	 od	 středočeského	
kraje	 na	 nákup	 motorového	
rozbrusu,	 dýchacího	 přístroje	
a	hliníkového	zásahového	žebříku	

•	žádost	 o	 příspěvek	 na	 zvelebení	
obecního	 pozemku	 před	 domem	
žadatele

•	žádost	 o	 zproštění	 poplatku	 za	
stočné

•	řetězový	list		těžce		nemocného		dítěte

•	žádost	o	změnu	ÚP	obce

•	podnět	 na	 změnu	 ÚP

•	dodání	 nabídky	 fi	rmy	 ITES	 na	
projekt	 hydraulického	 propočtu	
otopné	 soustavy	 s	 výměnou	
termostatických	ventilů	na	budovu	
zdravotního	střediska

•	dodání	 nabídky	 fi	rmy	 Kožený	 na	
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znovuzprovoznění	 Parshallova	
žlabu

•	prokouření	 kanalizace	 v	 obci	
Cvrčovice

•	iniciovat	jednání	s	projektantem	
ohledně	dalšího	rozšíření	ČOV

•	dohledání	 smlouvy	 na	
nasmlouvané	ekvivalenty	s	obcí	
Cvrčovice

•	přípravu	návrh	dodatku	Servisní	
smlouvy	-	fi	rma	Kožený

•	zaslání	urgence	na	kraj	(	KSÚS)	

ohledně	odvodnění	ulic	Slánská	
a	Ke	Třebusicům

•	oslovení	 projektanta	 ohledně	
pokračování	 projektové	
dokumentace	 -	 chodník	
ul.Lipová

•	dotace	parčík	za	kinem	–	spolek	
OBR	upraví	rozpočet	na	úpravu	
parčíku	 a	 pošle	 ho	 RO	 ke	
konečnému	schválení

•	ul.	 U	 Vodárny	 –	 vybudování	
infrastruktury	 –	 KRO	 osloví	
projektanta	 pro	 vytvoření	

položkového	 rozpočtu	 na	
zasíťování	 pozemku,	 tento	
rozpočet	 bude	 využit	 jako	
podklad	pro	VŘ

•	TNT	Colsunting	–	RO	 rozhodla	
o	 urychlení	 vyhlášení	 VŘ	 na	
akci	 hřiště	 mezi	 školami	 –
nevyhovující	povrch

•	KRO	 vstoupila	 v	 jednání	
s	 projektantem	 ohledně	
možnosti	 navýšení	 kapacity	
ČOV

OFICIÁLNÍ EMAIL OBECNÍHO ÚŘADU PRO ŽÁDOSTI, STÍŽNOSTI, OZNÁMENÍ:
PODATELNA@BRANDYSEK.CZ

Volby do obecního zastupitelstva 2022
V	souladu	s	ust.	§	29	zákona	č.	491/2001	Sb.,	o	volbách	do	zastupitelstev	obcí	a	o	změně	některých	zákonů,	ve	znění	pozdějších	
předpisů,	oznamuji:

1.	 Volby	do	zastupitelstva	obce	Brandýsek	se	uskuteční	:
	 v	pátek	dne	23.září	2022	od	14.	00	hodin	do	22.00	hodin	a
	 v	sobotu	dne	24.září	2022	od	8.	00	hodin	do	14.00	hodin.

2.	 Místem	konání	voleb	je	volební	místnost	v	Kulturním domě KINO	–	Brandýsek,	část	obce	Brandýsek,	Slánská	ulice	číslo	
popisné	200	pro	voliče	podle	místa,	kde	jsou	přihlášeni	k	trvalému	pobytu	v	obci	Brandýsek

3.	 Voliči	bude	umožněno	hlasování	poté,	kdy	prokáže	svoji	totožnost	a	státní	občanství	České	republiky,	popřípadě	státní	
občanství	státu,	jehož	občané	jsou	oprávněni	volit	na	území	České	republiky.

4.	 Voliči	budou	dodány	nejpozději	3	dny	přede	dnem	konání	voleb	hlasovací	lístky.	V	den	voleb	volič	může	obdržet	hlasovací	
lístky	i	ve	volební	místnosti.

5.	 Volič	po	příchodu	do	volební	místnosti	prokáže	svou	totožnost	a	státní	občanství	České	republiky,	popřípadě	státní	občanství	
státu,	jehož	občané	jsou	oprávněni	volit	na	území	České	republiky.	Totožnost	a	státní	občanství	prokáže	volič	občanským	
průkazem	nebo	cestovním	pasem	České	republiky,	jde-li	o	cizince,	průkazem	o	povolení	k	pobytu.

							Právo	volit	do	zastupitelstva	obce			---					§	4	zákona				

Druhý	odstavec:					Státní občan jiného členského státu Evropské unie, který 
•	alespoň	dosáhl	nejméně	18	let	druhého	dne	voleb
•	 je	v	den	voleb	přihlášen	v	této	obci	k	trvalému	nebo	přechodnému	pobytu	(má	povolení	k	trvalému	pobytu	nebo	
přechodnému	pobytu)

•	Občan	jiného	členského	státu	Evropské	unie	může	hlasovat	pouze	za	podmínky,	že	požádal	o	zápis	do	dodatku	stálého	
seznamu	voličů

(Občané	jiných	členských	států	Evropské	unie:	Belgie,		Bulharsko,	Dánsko,	Estonsko,	Finsko,	Francie,	Chorvatsko,	Irsko,	Itálie,	
Kypr,	Litva,	Lotyšsko,	Lucembursko,	Maďarsko,	Malta,	Německo,	Nizozemsko,	Polsko,	Portugalsko,	Rakousko,	Rumunsko,	Řecko,	
Slovensko,	Slovinsko,	Španělsko,	Švédsko).

Překážky volebního práva:
•	Zákonem	stanovené	odnětí	svobody	z	důvodu	výkonu	trestu	odnětí	svobody
•	Omezení	svéprávnosti	k	výkonu	volebního	práva
•	Zákonem	stanovené	omezení	svobody	z	důvodu	ochrany	zdraví	lidu	(dále	jen	„karanténa“)
•	Výkon	služby	vojáka	z	povolání	v	zahraničí	nebo	výkon	služby	vojáka	v	záloze	v	zahraničí
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Kan-
didát-
ní	
listina	
číslo

název Kan-
didát	
poř.	
číslo

příjmení,	jméno,	tituly věk Navrhu-
jící	strana

Politická	
příslušnost

1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 1 Rydlová	Henrieta	Ing. 51 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 2 Veselý	Tomáš 46 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 3 Stiborová	Martina 49 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 4 Grubner	Jan	Bc. 46 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 5 Korecký	David 31 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 6 Kučera	Vladimír 48 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 7 Šrámková	Žofi	e 50 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 8 Böhm	Milan 56 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 9 Nováková	Doris 29 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 10 Nejedlý	Milan 33 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 11 Matouš	Otto 39 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 12 Ciniburgová	Zuzana	Bc. 36 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 13 Holubová	Dagmar 46 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 14 Nováková	Alena 33 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 15 Vaněk	Oliver 20 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 1 Tasutijová	Ladislava	DiS. 50 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 2 Vilímek	Pavel 50 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 3 Pohůtková	Irena 50 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 4 Božić	Goran 42 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 5 Somrová	Petra 47 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 6 Černická	Ivona 48 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 7 Ondráček	Roman 46 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 8 Svoboda	Miloš 55 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 9 Šturm	Quido	Ing. 36 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 10 Maršoun	Marek	Bc. 30 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 11 Kymlička	David	Ing. 30 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 12 Hudečková	Radka 52 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 13 Michálková	Petra	DiS. 40 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 14 Raichard	Jan	Ing. 43 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 15 Janoušek	Luboš 71 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 1 Gylden	Jana	Ing. 57 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 2 Macíček	Miroslav	Ing. 40 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 3 Schillerová	Pavla	Ing. 50 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 4 Reichl	Leoš	Ing. 46 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 5 Kratochvíl	Jiří 35 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 6 Korček	Lenka	Bc. 35 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 7 Krátký	René	Ing. 42 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 8 Ježek	Jakub 32 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 9 Dandová	Helena	DiS. 26 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 10 Škraňka	Pavel 20 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 11 Hovorková	Petra	Ing.	

Ph.D.
34 NK BEZPP

3 POKROK	pro	Brandýsek 12 Šulga	Petra	MVDr. 44 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 13 Bujnochová	Milena	Mgr. 66 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 14 Macíčková	Cahová	Hana	

Ing.	Ph.D.
40 NK BEZPP

3 POKROK	pro	Brandýsek 15 Jiroušková	Vladimíra 49 NK BEZPP

Seznam kandidátů a kandidátních stran 
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V	rámci	spolupráce	mezi	základní	
školou	 a	 mateřskou	 školou	
připravili	žáci	9.	 ročníku	pro	děti	
z	 MŠ	 „Dětský	 den“.	 Dopoledne	
plné	 her,	 na	 připravených	
stanovištích	 děti	 běhaly,	 hádaly,	
házely,	kreslily,	tvořily.		Nakonec	
samozřejmě	 nechyběla	 sladká	
odměna,	 nanuk	 všem	 velmi		
chutnal.
Na	 výlet	 do	 Zooparku	 v	
Soběhrdech	 jsme	se	 velmi	 těšili	
a	náladu	nám	nezkazil	ani	déšť,	
který	 nás	 provázel	 téměř	 po	
celou	 dobu	 výletu.	 Viděli	 jsme	
mnoho	 různých	 zvířat	 z	 celého	
světa,	pohráli	si	ve	vnitřní	herně	
a	 nakonec	 snědli	 výborné	 řízky	
k	 obědu	 (které	 nám	 na	 cestu	
připravily	paní	kuchařky).	 	 	Přes	
nepřízeň	počasí	jsme	si	výlet	náramně	užili.	
Konec	června	je	vždy	ve	znamení	loučení	s	
předškoláky.	 Děkujeme	 rodičům	Marečka,	
kteří	 	 zajistili	 pro	 předškoláky	 hudebně	
zábavný	 program	 „Myšák	 Eda	 cestuje	
světem“.	 Děti	 si	 užily	 nejen	 spoustu	
pohybu,	ale	dozvěděly	se	i	nové	informace	
o	 některých	 zemích	 světa.	 	 Slavnostní	
rozloučení	s	předškoláky	proběhlo	za	účasti	
rodičů	na	školní	zahradě.	Nejprve	děti	

vystoupily	 se	 svým	 programem,	 letos	 na	
téma	dětského	muzikálu	„Ať	žijí	duchové“.	
Na	závěr	zástupci	školy	a	obecního	úřadu	
předali	dětem	šerpy,	drobné	dárky.	
Červen	 všechny	 zakončily	 návštěvou	
“Kafe	 Na	 Rynku“,	 kde	 si	 pochutnaly	 na	
zmrzlině	a	ledové	tříšti.	Prázdninový	provoz	
letos	 probíhal	 v	 náhradních	 prostorách	 v	
základní	škole	z	důvodu	pokračování	oprav	
vodovodního	řádu	v	MŠ.	

Červen a červenec v MŠJAK HLASOVAT 
VE VOLBÁCH? 		
Existují	3	možné	způsoby:

1.	 Označit	 křížkem	 ve	 čtverečku	
v	 záhlaví	 sloupce	 před	 názvem	
volební	strany	pouze	jednu	volební	
stranu.	Tím	je	dán	hlas	kandidátům	
této	 volební	 strany	 v	 pořadí	 dle	
hlasovacího	 lístku	 v	 počtu,	 kolik	
členů	 zastupitelstva	 obce	 má	 být	
voleno.

2.	Označit	v	rámečcích	před	jmény	
kandidátů	křížkem	toho	kandidáta,	
pro	 kterého	 volič	 hlasuje,	 a	 to	 z	
kterékoli	 volební	 strany.	 Nejvýše	
lze	 označit	 tolik	 kandidátů,	 kolik	
členů	 zastupitelstva	 obce	 má	
být	 zvoleno.	 V	 Brandýsku	 lze	
tedy	 takto	 křížkem	 označit	 až	 15	
kandidátů.

3.	 Kombinovat	 oba	 způsoby	 a	
označit	 křížkem	 jednu	 volební	
stranu	 a	 dále	 v	 rámečku	 před	
jménem	kandidáta	další	kandidáty	
z	 libovolných	 ostatních	 volebních	
stran.	V	tomto	případě	je	dán	hlas	
jednotlivě	označeným	kandidátům.	
Z	označené	volební	strany	 je	dán	
hlas	 podle	 pořadí	 na	 hlasovacím	
lístku	 pouze	 tolika	 kandidátům,	
kolik	 zbývá	 do	 počtu	 volených	
členů	zastupitelstva.
	
Pokud	 volič	 označí	 křížkem	
volební	 stranu,	 neoznačuje	 již	
v	 této	 volební	 straně	 konkrétní	
kandidáty.	 K	 označení	 kandidátů	
u	této	volební	strany	se	v	takovém	
případě	nepřihlíží.
Volič	 musí	 dbát	 na	 to,	 aby	 do	
úřední	 obálky	 vložil	 pouze	 jeden	
hlasovací	lístek,	jinak	je	hlas	voliče 
neplatný.		
S	 voličem,	 který	 nemůže	 upravit	
hlasovací	lístek	pro	tělesnou	vadu,	
nemůže	číst	 nebo	psát,	může	být	
v	prostoru	pro	úpravu	hlasovacích	
lístků	 přítomen	 jiný	 volič,	 ne	 však	
člen	 okrskové	 volební	 komise,	 a	
hlasovací	 lístek	za	něho	upravit	a	
vložit	do	úřední	obálky,	popřípadě	
i	 úřední	 obálku	 vložit	 do	 volební	
schránky.		Hlasování	do	přenosné	
volební	schránky
Volič	může	ze	závažných,	zejména	
zdravotních,	 důvodů	 požádat	
obecní	 úřad	 a	 v	 den	 voleb	 svoji	
okrskovou	 volební	 komisi	 o	 to,	
aby	 mohl	 hlasovat	 mimo	 volební	
místnost	 do	 přenosné	 volební	
schránky.	 Okrsková	 volební	
komise	však	může	vysílat	své	členy	
s	 přenosnou	 volební	 schránkou	
pouze	 v	 rámci	 svého	 volebního	
okrsku.	

Kan-
didát-
ní	
listina	
číslo

název Kan-
didát	
poř.	
číslo

příjmení,	jméno,	tituly věk Navrhu-
jící	strana

Politická	
příslušnost

1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 1 Rydlová	Henrieta	Ing. 51 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 2 Veselý	Tomáš 46 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 3 Stiborová	Martina 49 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 4 Grubner	Jan	Bc. 46 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 5 Korecký	David 31 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 6 Kučera	Vladimír 48 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 7 Šrámková	Žofi	e 50 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 8 Böhm	Milan 56 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 9 Nováková	Doris 29 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 10 Nejedlý	Milan 33 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 11 Matouš	Otto 39 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 12 Ciniburgová	Zuzana	Bc. 36 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 13 Holubová	Dagmar 46 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 14 Nováková	Alena 33 NK BEZPP
1 Společně	pro	Brandýsek	-	SNK 15 Vaněk	Oliver 20 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 1 Tasutijová	Ladislava	DiS. 50 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 2 Vilímek	Pavel 50 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 3 Pohůtková	Irena 50 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 4 Božić	Goran 42 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 5 Somrová	Petra 47 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 6 Černická	Ivona 48 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 7 Ondráček	Roman 46 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 8 Svoboda	Miloš 55 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 9 Šturm	Quido	Ing. 36 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 10 Maršoun	Marek	Bc. 30 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 11 Kymlička	David	Ing. 30 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 12 Hudečková	Radka 52 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 13 Michálková	Petra	DiS. 40 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 14 Raichard	Jan	Ing. 43 NK BEZPP
2 NAŠE	OBEC 15 Janoušek	Luboš 71 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 1 Gylden	Jana	Ing. 57 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 2 Macíček	Miroslav	Ing. 40 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 3 Schillerová	Pavla	Ing. 50 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 4 Reichl	Leoš	Ing. 46 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 5 Kratochvíl	Jiří 35 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 6 Korček	Lenka	Bc. 35 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 7 Krátký	René	Ing. 42 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 8 Ježek	Jakub 32 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 9 Dandová	Helena	DiS. 26 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 10 Škraňka	Pavel 20 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 11 Hovorková	Petra	Ing.	

Ph.D.
34 NK BEZPP

3 POKROK	pro	Brandýsek 12 Šulga	Petra	MVDr. 44 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 13 Bujnochová	Milena	Mgr. 66 NK BEZPP
3 POKROK	pro	Brandýsek 14 Macíčková	Cahová	Hana	

Ing.	Ph.D.
40 NK BEZPP

3 POKROK	pro	Brandýsek 15 Jiroušková	Vladimíra 49 NK BEZPP

Minulý	 školní	 rok	 2021/22	 byl	 bohužel	
opět	 poznamenaný	 covidovou	 pandemií.	
Zejména	 první	 pololetí	 bylo	 opět	 spojené	
s	 rouškami,	 testováním	 a	 opakovaným	
vyhlašováním	 karantén.	 Přesto	 jsme	 se	
snažili	 společně	 s	 žáky	 dohnat	 to,	 co	
způsobilo	 předchozí	 zavření	 škol	 a	 to	 i	 v	
hodinách	 doučování.	 Ve	 druhém	 pololetí	
jsme	 se	 po	 ukončení	 testování	 na	 covid	
konečně	 mohli	 zhluboka	 nadechnout	 a	
přiblížit	 se	 situaci	 před	 pandemií	 v	 roce	
2020.	 Situace	 se	 postupně	 vracela	 k	
normálu.	 Společně	 jsme	 si	 zase	 začali	
zvykat,	 že	 si	 nemusíme	 navlékat	 a	 zase	
sundávat	roušky,	že	výuka	znamená	chodit	
každý	den	do	školy,	že	se	mohou	společně	
stýkat	 žáci	 z	 různých	 tříd,	 že	 můžeme	
opět	pořádat	mimoškolní	akce.	A	 tak	 jsme	
konečně	mohli	začít	uskutečňovat	všechny	
plány	 a	 úkoly,	 které	 jsme	 si	 na	 začátku	
školního	roku	předsevzali.
A	 co	 se	 nám	 tento	 školní	 rok	 navzdory	
covidu	podařilo?
Navzdory	karanténám	a	riziku	provázejícím	
spojování	žáků	z	různých	tříd	se	téměř	po	
celý	 rok	 podařilo	 organizovat	 pravidelné	
zájmové	aktivity	v	podobě	kroužků,	dokonce	
vznikl	 nový	 sportovně-turistický	 kroužek.	
Realizovali	 jsme	 lyžařský	 výcvikový	 kurz,	
plavecký	 i	 dopravní	 výcvik.	 	 Žáci	 opět	

mohli	 začít	 poznávat	 svět	 mimo	 školu	 na	
exkurzích	a	výletech.
Na	 jaře	 jsme	 se	 opět	 mohli	 vrátit	 k	
organizování	 tradičních	 školních	 i	
mimoškolních	akcí.	Poprvé	jsme	uspořádali	
školní	ples	a	začali	jsme	pořádat	vzdělávací	
besedy	„Hovory	v	kabinetu“	nejen	pro	žáky	
školy,	ale	i	pro	širokou	veřejnost,	v	dubnu	s	
historikem	Martinem	Pitrem	a	v	červnu	se	
zvěrolékařkou	MVDr.	Petrou	Šulgou.	
Žáci	 devátých	 tříd	 při	 obhajobách	
závěrečných	 prací	 mohli	 ukázat	 své	
dovednosti.	 V	 rámci	 celoročního	 projektu	
„Osobnost	 regionu“	 se	 žáci	 dozvěděli	
mnoho	 zajímavostí,	 které	 ostatním	
prezentovali	na	společném	setkání	v	kině.
V	 červnu	 proběhla	 řada	 tradičních	 akcí.	
Nejprve	 „Pasování	 prvňáčků	 na	 čtenáře“,	
dále	 vystoupení	 tanečního	 kroužku,	
projektový	den	„Osobnost	regionu“.	Všichni	
žáci	 si	 vyzkoušeli	 své	 dovednosti	 v	 rámci	
„branného	dne“,	poznávali	 různá	zajímavá	
místa	 v	 blízkém	 i	 vzdálenějším	 okolí	 a	
prvňáčci	společně	se	čtvrťáky	si	vyzkoušeli,	
jaké	to	je	přespat	ve	škole.
Na	 úplný	 závěr	 školního	 roku	 konečně	
došlo	k	setkání	studentů	 třídy	E2	z	SPŠS	
A	OA	Kladno	s	žáky	1.B	naší	školy	v	rámci	
projektu	 „Partnerství	 velkých	 a	 malých“.	
Studenti	 si	 pro	 děti	 připravili	 pohádkový	
A-Z	 kvíz,	 soutěže	 na	 6	 stanovištích.	

ZŠ - Ohlédnutí za minulým 
školním rokem
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Dvě	 děvčata	 dětem	 upekla	 vynikající	
moučník	 a	 	 děti	 si	 mohly	 z	 kouzelného	
pytle	 vytáhnout	 plyšovou	 hračku.	
Studenti	 dostali	 od	 prvňáčků	 obrázky	 a	
jiné	 umělecké	 výtvory,	 setkání	 skončilo	
společnou	minidiskotékou.
Školní	 rok	 jsme	 zakončili	 slavnostním	

předáním	 vysvědčení.	Deváťáci,	 jako	 již	
tradičně,	dostali	vysvědčení	již	29.	června	
odpoledne	v	kině.	Rozloučení	se	účastnili	
zástupci	obce,	rodiče,	zaměstnanci	školy	
a	další	hosté.	Kromě	vysvědčení	obdrželi	
pamětní	 list	 a	 drobný	 dárek.	 Letos	
ze	 školy	 odchází	 38	 žáků	 posledního	

ročníku.	 Přejeme	 jim	 hodně	 štěstí	 do	
dalšího	studia	na	středních	školách.
Ostatní	 žáci	 si	 na	 vysvědčení	 museli	
počkat	 do	 30.	 června	 a	 pak	 hurá	 na	
prázdniny.

Beseda	s	Josefem	Fouskem Partnerství	velkých	a	malých

Taneční	kroužek

Na	 obou	 obecních	 hřištích,	 u	 hřbitova	
a	 u	 lékárny,	 nově	 vznikly	 na	 chodnících	
namalované	 hry	 pro	 děti.	Malovací	 akce	
trvala	3+1	den.	Jako	první	vzniklo	hřiště	u	
hřbitova,	kde	bylo	nutné	předem	chodník	
pečlivě	 očistit	 a	 následně	 se	 pak	 mohlo	
malovat.	U	druhého	hřiště	u	lékárny	jsme	
se	již	poučili,	že	čištění	musíme	přenechat	
odborníkům	 a	 poprosili	 jsme	 tedy	 pana	
Janouška,	aby	nám	podklad	připravili,	což	
proběhlo	asap	a	 tedy	 ještě	 ten	den	 jsme	

mohli	začít	malovat.
Náměty	na	hry	jsme	čerpali	z	internetu	
a	 měly	 by	 podporovat	 děti	 v	 pohybu.	
Navíc	 bych	 chtěla	 tímto	 poděkovat	
všem	zúčastněným,	kteří	moji	myšlenku	
pomohli	 bez	 jakýchkoliv	 námitek	 a	
především	 s	 úsměvem	zrealizovat	 (	 p.	
Janoušek,	 Jana	 Gylden	 s	 manželem,	
Tereza	a	Vlaďka	Jiroušková,	Lída	Valná	
,Jiřina	 Dušková,	 Eliška	 Kovaříková,	
Liana	 Pádrová,	 Lenka	 Doležalová	 s	
dětmi	 a	 pí.	 Somrová,	 která	 zajištila	
fi	nační	prostředky	od	obce	a	projednala	
možnost	malování	na	chodníky	s	obcí).

Pasovaní	čtenářů

Malování chodníků

Jana	Štěpková

Martina	Čermáková



Nejen milovníky kávy jistě potěší, že 
během září se v Brandýsku otevře nová 
kavárna a školící baristické centrum 
Pražírna Brandýsek. Majitelé a provozní 
jsou Bára a Roberto Trevisan, oba dva 
nadšení kavárníci. Roberta není potřeba 
znalcům kávy představovat, ale možná 
někteří neví, že kromě toho, že Roberto 
u nás školí špičkové baristy, stál i za 
založením a organizací Mistrovství 
baristů v ČR v roce 2003. Rovněž od 
roku 1995 provozuje v Čechách vlastní 
pražírnu a obchod s kávou a v roce 
2006 se umístil na čtvrtém místě na 
Mistrovství baristů v italském Rimini. 
Měla jsem proto velkou radost, když mi 
Roberto kývnul na rozhovor a mohla 
jsem ho spolu s jeho ženou Bárou pro 
vás trochu vyzpovídat. Navíc jsem jako 
bonus ochutnala výbornou kávu přímo 
z Robertovy pražírny.  

Proč jste se rozhodl otevřít školící 
centrum pro baristy a kavárnu právě v 
Brandýsku?
Roberto: Potřebovali jsme změnit prostory 
a sháněli jsme nemovitost blízko Prahy. 
Brandýsek jsme neznali. Na první pohled 
se nám strašně líbil dům a pak velké 
prostory vhodné pro školu kávy.
Bára: I když jsme měli sídlo v Praze, tak 80 
procent účastníků kurzů bylo přespolních, 
takže nebylo pro nás důležité být přímo v 
Praze. A hlavně, když je TO ONO, tak to 
člověk pozná na první dobrou a ten dům 
byl na první pohled TO ONO. 

Kdy se 
můžeme těšit 
na ofi ciální 
otevření?
B á r a : 
K o l a u d a c i 
m á m e 
začátkem září.
Když papírová 
administrativní 
část proběhne 
v pořádku, tak 
by to měla být 
otázka dnů. 
Během září 
bychom chtěli 
určitě otevřít.
Roberto: Na 
začátku bude 
n e o f i c i á l n í 
z k u š e b n í 
provoz, v 
rámci kterého 
b u d e m e 
testovat a 

ladit i třeba dezerty, aby nebylo v nabídce 
jen to, co chutná Robertovi, ale hlavně 
místním.  Pak bychom do 2 až 3 týdnů 
udělali slavnostní otevření. 

Vy od roku 1995 provozujete vlastní 
pražírnu, takže se dá předpokládat, že 
budete podávat kávu z vlastní pražírny?
Ano, bude tady pražírna a hosté uvidí i 
stroje a proces pražení. Bude zde i malá 
prodejna naší kávy, ale i kávy od jiných 
výrobců. V nabídce budeme mít více 
druhů kávy, silnější, slabší, aromatičtější. 
Aromatičtější je například Honduras, 
více než Brazílie. Etiopie je zase sladší 
a pak Mexiko, Kostarika nebo Columbie, 
ve které máme kyselejší tóny. Pak bude 
v nabídce Keňa, Madagaskar nebo třeba 
kvalitní káva z Vietnamu, čistá robusta.

Jakou kávu byste mi jako odborník 
doporučil?
Všechny. Mám zkušenost, že hodně lidí 
na farmářských trzích chce kávu, ale 
hlavně, aby nebyla kyselá. Rozumím 
tomu, protože v poslední době je taková 
móda a menší rodinné pražírny/kavárny 
nabízejí kávu spíše kyselejší. Je to dlouhá 
diskuze a má to různé důvody. Kyselost 
může být jak pozitivní tak negativní. Ta 
negativní samozřejmě nechutná ani mně. 
Cílem je samozřejmě to, aby byl zákazník 

spokojený.

A podle nápoje?
Ráno cappuccino, caff é latte, spíše 
mléčné nápoje a odpoledne černé kávy. 
Černá káva je na prázdný žaludek těžší 
ke strávení. V Itálii je například zvykem pít 
večer „corretto“, což je vlastně espresso 
s malou dávkou grappy (vínovice – pozn. 
red.)

Když jste zmínil to cappuccino. Vy jste 
vlastně držitelem světového rekordu z 
roku 2009.
Ano, my jsme udělali největší cappuccino 
na světě (2117 litrů). Byla to nádherná 
akce. Přes 80 baristů z 10 zemí, účastník 
z největší dálky byl Keňan z Jihoafrické 
Republiky a Kostaričan. Celkově jsme 
cappuccino dělali 4,5 hodiny. Pozvání 
na tuto akci přijal také držitel původního 
rekordu pan Ettore Diana

Na co se můžeme těšit kromě kávy?
Kromě kvalitní kávy budeme mít v nabídce 
pivo, víno, limonády, dezerty, ale hlavně 
se můžete těšit na příjemnou atmosféru. 
Víte, ten úsměv a empatie, to je skoro 
to nejdůležitější. Znám spoustu kaváren, 
které mají skvělé produkty, ale pak mi 
říkají: “Roberto, nám to nefunguje. My 
máme italský bar, italskou kávu, italskou 
hudbu, italské boty, italskou dlažbu a 
lidi nechodí.” Chce to mít prostě vztah 
a chuť k té práci a to nemá každý, to se 
nedá získat. Můžu naučit, jak se připraví 
perfektní receptura, teorii, ale ne každý 
ten talent má. Moje žena ho má a já na ní 
žárlím (smích).

Jak jste se vlastně s vaší ženou 
seznámili?
Bára: Než jsem otvírala provozovnu v 
Praze, přihlásila jsem se do kurzu ve 
Škole kávy, kávu jsem vlastně také měla 
od Roberta, takže klasicky přes kávu 
(smích). 

Jakou kávu preferujete vy osobně?
Všechny. Neumím odpovědět krátce. 
Spousta lidí se fi xuje na jednu kávu, 
zkrátka mně chutná tohle, tak piju jenom 
to. Chtěl bych zkusit tento názor změnit. 
To je stejné jako s vínem. Mně strašně 
chutná Chianti, červené víno, ale v 
určitý moment se lépe hodí bílé víno, 
Ryzlink. Tedy mám víno, které preferuji, 
ale v podstatě piju všechny vína, podle 
příležitosti. A u kávy je to stejné. Silnější 
kávu preferuju spíše ráno, odpoledne a 
pak ty lehčí kávy odpoledne nebo večer, 
to je káva, kterou si můžu dát i o půlnoci a 
není to ta samá káva, co si dám v 8 ráno. 
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Jakou plánujete mít otevírací dobu?
Vzhledem k tomu, že tady bydlíme a 
budeme kavárnu provozovat sami. Moje 
krédo jako kavárníka je takové, že tady 
budu tak dlouho, dokud tady budou lidi. 
Dokud budou hosti, tak Roberto bude mít 
otevřeno. 

Protože již dlouho v Čechách žijete, 
napadla mě ještě jedna otázka. Změnily 
se nějak preference Čechů, co se týče 
kávy?
Ohromně! První kávu, kterou jsem vypil, 
to bylo v roce 92, byl český turek. V té 
době jsem vůbec nevěděl, co je to turek.. 
Byl jsem na nějakém jednání a moje 
čeština byla hodně omezená, jenom 
jsem pochopil, že mi někdo nabízí kávu. 
Tak jsem nadšeně kýval sí sí, grazie.. 
Dostal jsem porcelánový šálek, pamatuji 
si to velmi dobře, protože to byl zážitek, 
který si budu pamatovat do konce života. 
Byl leden, strašná zima, ráno jsem na to 
jednání spěchal, byl jsem bez snídaně a 
v momentě, kdy mi položili šálek na stůl, 
tak jsem ho hned vypil.  V ten moment 
jsem pochopil, že mám v puse něco jiného 
než kávu (smích). To byla horká voda plná 
písku, logru. Jen jsem seděl na tom jednání 

a nevěděl jsem, co mám dělat, jestli to 
mám vyplivnout zpátky nebo co mám 
dělat, tak jsem to spolknul (smích). Od 
této mé první zkušenosti s českým turkem 
se to změnilo ohromně. Za posledních 15 
let vzniklo spoustu kvalitních kaváren s 
kontaktem v zahraničí. 

Kam u nás v Čechách byste mi 
doporučil zajít na kávu?

Nejvyspělejší kultura kávy je v Brně. V 
Brně dostanete lepší kávu než v Praze. 
Praha má jednu velkou výhodu. Praha se 
naplní turisty, i kdyby nechtěla. Ti turisté 

navštíví kavárnu, i když provozní není moc 
příjemný. V Brně je to rozdíl, tam ti turisté 
tolik nejsou, tam jsou více stálí hosté, kteří 
když nejsou spokojení, tak už nepřijdou. 
Kavárníci se snaží být více profesionální.	

Tak půjdeme rovnou na tu ochutnávku..
Co právě piji?
Jedná se o směs s nižším obsahem 
kofeinu. Mám ji vyzkoušenou více než 

25 let. Složení je Brazílie Cerrado 
Dulce, Etiopie a Kolumbie. V podstatě 
nejdůležitější je - chutná, nechutná. 
Nejprve přijde chuť Brazílie, ta je silná, 
hořká, ale bez trpkosti. Hořkost rychle 
zmizí a přejde do Kolumbie, která má 
vysokou kyselost, jakoby ovocnou, 
grepovou, ale není trpká a jako zpětná 
chuť přijde sladká Etiopie. Po ní zůstává 
sladký dozvuk, který vydrží 15-20 minut.

Děkuji za výbornou kávu a zajímavý 
rozhovor!

Kateřina	Müller

Začátkem července se v Ústí nad 
Labem konalo Mistrovství republiky 
v požárním sportu a bylo to vůbec 
poprvé, co byl Brandýsek na této 

soutěži zastoupen. 
Za tímto obrovským 
úspěchem stojí 
místní rodačka 
Veronika Leváková, 
která zde soutěžila 
jako jednotlivec v 
kategorii starších 
dorostenek a 
přivezla si odtud 
jednu zlatou a dvě 
bronzové medaile. 
Navíc den po našem 
rozhovoru dostala 
Veronika pozvání 
od jiného sboru 
na mistrovství 
republiky v kategorii 
žen, které se bude 
konat 25. - 28. srpna 
v Pardubicích. S 
Veronikou jsme 

si příjemně 
popov ída ly 
nejen o jejím 
úspěchu z 
mistrovství 
republiky, ale 
třeba i o tom, 

jaký talisman si vždycky na soutěže 
vozí s sebou nebo jaké plány má do 
budoucna. 

Jaký je to pocit, přivézt si zlatou a dvě 
bronzové medaile z Mistrovství ČR v 
požárním sportu? 
Při předávání třetí ceny jsem brečela 
smutkem, protože vždycky potřebuji mít 
první místo. Takže zlatá medaile super, ty 
další dvě už tak ne.

Vážně? Ale přece třetí místo je krásné! 
Navíc s vědomím toho, že to bylo 
vůbec poprvé, co byl Brandýsek na 
mistrovství republiky zastoupen?
Ano, to je pravda a okres Kladno byl na 
mistrovství republiky zastoupen před 25 
lety.

V jaké disciplíně jsi získala první místo?
V disciplíně dvojboj, kdy se běží na 100 
metrů a proskakuje se oknem. To je 
dvoumetrová překážka, která má v sobě 
vyříznutý čtverec, tím se proskočí a pak 
se 20 metrů přenáší hasičák.

A třetí místo?
Třetí místo jsem získala v disciplíně běhu 
s překážkami na 100 m, kdy se přeskočí 
bariéra, která má 70 cm, vezmou se 
hadice, přeběhne se kladina, pak se 
zapojí hadice do rozdělovače a běží se do 
cíle. Tam mi nepřálo štěstí, protože holka 
ve vedlejší dráze mi zašlápla hadici. 

Úspěch Veroniky Levákové 
na Mistrovství ČR v požárním sportu
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Kateřina	Müller

Zeptali jsme se ředitele ZUŠ Buštěhrad 
pana Martina Fily na minulost, 
současnost i plány do budoucna….

Pane řediteli, škola má velkou 
historickou minulost a byla důležitým 
společensky-intelektuálním místem 
již od druhé světové války.	 Našla se 
za Vašeho působení nějaká zajímavá 

dosud neodhalená 
fakta nebo historická 
dokumentace, týkající se 
činnosti školy nebo jejich 
poboček? 
V roce 2019 se objevila 
fotografi e z r. 1940, na které 
je společně s učiteli téměř 90 
žáků buštěhradské hudební 
školy. Společně s panem 
Perglem, buštěhradským 
kronikářem, jsme se vydali 
pátrat do Okresního archívu 
v Kladně, kde se nám rozkryly 
zajímavé okolnosti.
Škola byla otevřena 1. března 
1940 nejprve jako Městská 
hudební škola Buštěhrad. 
Městskou hudební školu 

založili pánové Karel Vacek s Josefem 
Velcem st., kteří si přivedli své soukromé 
žáky. Díky archívu a pamětníkům se nám 
podařilo objevit nejen dobové fotografi e, 
žádosti školy, plakáty z koncertů žáků 
včetně programů, závěrečná vysvědčení, 
ale také zákaz činnosti z února 1942. Škola 
se proti tomuto zákazu odvolala a fyzicky 

skončila až v červnu téhož roku. V úterý 9. 
6. vtrhly jednotky SS do Lidic. V noci z 9. 
6. na 10. 6. byly do Buštěhradu vyváženy 
předměty, hospodářské stroje a zvířata 
z vyrabovaných lidických domů. Zámek, 
kde Městská hudební škola působila, 
obsadili němečtí vojáci, vše muselo být 
ihned vyklizeno. Protože škola ještě 
neměla ofi ciálně uznaný statut, učitelé a 
žáci byli okamžitě vyhnáni. V týdnu, kdy 
se odehrála tragédie v Lidicích, ukončila 
Městská hudební škola defi nitivně činnost 
na Buštěhradském zámku. Výuka se 
přesunula k jednotlivým učitelům do jejich 
domácností. Veřejné akce a vystoupení 
žáků poté pořádal spolek Městská hudba 
a pěvecký sbor Buštěhrad, který se ve 
svých stanovách zavázal ke kulturní 
činnosti a hudební výchově dětí. Od r. 
1947 probíhaly přípravy ke znovuotevření 
hudební školy v Buštěhradě. Stalo se tak 
1. února 1950, kdy byla v buštěhradském 
zámku zřízena pobočka Městského 
hudebního ústavu v Kladně. Tehdy se 
přihlásilo 35 žáků.  Samostatnost škola 
získala 1. 9. 1957. V roce 1961 se název 
změnil na Lidovou školou umění. Název 

ZUŠ Buštěhrad - škola s historickým příběhem

To se v takovém případě závod 
nepřeruší?
Ne, moje hadice byla v její dráze. 
Rozbalilo se to jinak, než mělo. Taková 
jsou pravidla.

V jakých dalších disciplínách se 
soutěží?
Další disciplínou je požární útok. Na 
základně máme mašinu (čerpadlo – pozn. 
redakce), která nabírá vodu z kádě a 
hadicemi se dopředu natahuje voda a tou 
se pak proudaři trefují do terčů.

Jaká byla atmosféra na soutěži?
Za mě velká nervozita, ale podpořili mě 
kamarádi, co jeli se mnou a samozřejmě 
mamka s taťkou.

Takže jsi tam měla velkou 
fanouškovskou základnu..
Ano, jeli se mnou rodiče, kamarádi, 
vedoucí z Brandýska a i dva vedoucí z 
jiného sboru.

Co všechno předcházelo tomu, než ses 
probojovala na mistrovství republiky? 
První kolo byla soutěž u nás, které jsem 
vyhrála. Potom byla soutěž krajská, 
která se konala v Čelákovicích, zde jsem 

také vyhrála a díky tomu postoupila na 
mistrovství republiky.

Vozíš si s sebou na soutěže nějaký 
talisman pro štěstí?
Mám boty, v kterých jsem tedy neběžela, 
ale jsou to boty, s kterými jsem vyhrála 
všechny závody na trávě, takže ty si 
všude vozím s sebou pro štěstí.

Jak často trénuješ?
No…netrénuji. Už dva a půl roku. Když 
přišel covid, tak jsem skončila s atletikou a 
od té doby trénuji jen já někoho, tedy děti 
na hasičích. Své tréninky nemám.

Už jsi to trochu s tou atletikou nakousla, 
ale věnuješ se i jiným sportům?
Ano, atletiku jsem dělala asi 7 let, 
tancovala jsem latinsko-americké tance, 
potom jsem dělala chvíli Gladiátora..

Co to je ten Gladiátor?
To je takový dlouhý, překážkový běh, 
náročný, brodíš se bahnem a tak..Pak 
jsem ještě hrála dva roky ragby.

Ty jsi předtím zmínila velkou nervozitu, 
co jsi na mistrovství republiky měla..
Máš trému na každé soutěži?

Ano, pokaždé, na každé soutěži, i když 
jede jen závodní tým mých dětí, kdy já 
jsem tam jen jako vedoucí, tak jsem za ně 
hrozně nervózní.

Jak jsi ten obrovský úspěch oslavila? 
A co tomu řekli rodiče?
Tak rodiče u toho byli a slavili to se mnou 
už na místě. Byli nadšení a mamka 
brečela štěstím. Druhý den jsme to slavili 
na hasičárně, pak jsem slavila s Janou 
Štěpkovou na vodě a ještě pak byla jedna 
oslava s kamarády.

Když zůstaneme u maminky..pokud 
vím, tak také trénuje hasiče.
Ano, maminka mě právě k požárnímu 
sportu přivedla. Založila Klub mladých 
hasičů tady na Brandýsku a díky tomu ten 
sport dělám.

Co plánuješ dál?
Dala jsem dohromady okresní tým deseti 
nejlepších holek a začneme společně 
trénovat. Také doufám, že si zlepším 
čas na těch 100 metrech s překážkami a 
dostanu se do repre. To je můj cíl.
Tak budeme držet palce!!!
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Základní umělecká škola se používá od 
roku 1990.

Co bylo nejtěžší po Vašem nástupu na 
místo ředitele ZUŠ? 
Nejtěžší byl úplný začátek, kdy na mě 
čekalo nejedno nemilé překvapení. Po 
nástupu jsem např. obdržel seznam 
přijatých žáků , později jsem však zjistil, že 
jich je mnohem víc, něž skutečně můžeme 
přijmout. Rázem jsme měli překročenou 
max. povolenou kapacitu školy o 25 žáků. 
Naštěstí se mi podařilo na MŠMT uspět s 
expresním vyřízením žádosti o navýšení 
z 256 na 308 žáků a už během října bylo 
vše v pořádku.

Byly v začátcích i nějaké pozitivní 
momenty?
Podařilo se nám velmi rychle zrušit 
papírovou dokumentaci a zakoupením 
licence systému iZUŠ, jsme přešli na její 
vedení v elektronické podobě. iZUŠ má 
spoustu výhod, mimo jiné automaticky 
vyplní náš nejdůležitější výkaz o ZUŠ, 
na jehož základě čerpáme prostředky 
na chod školy. Porovnáním výkazu s 
předchozími roky se odhalila chyba, kvůli 
níž škole chyběly každoročně peníze 
v řádu statisíců Kč. To byla přijemná 
satisfakce, investice do iZUŠ se vyplatila.

Jaký zájem o hudební vzdělávání vidíte 
dnes, po covidu? Vrátil se chod ZUŠ k 
normálnímu životu? 
My jsme se snažili okamžitě přizpůsobit 
novým podmínkám, přešli jsme už v 
březnu 2020 na distanční výuku. Všichni 
si podle svých možností ochotně rozšířili 
své počítačové dovednosti. Pořídili jsme 
vybavení pro on-line přenosy výuky i 
koncertů. Paradoxně nám při covidu 
odešlo méně žáků než v předchozích 
letech. Škola už se nevrátila do původních 
kolejí, myslím, že jsme po těch dvou letech 
hodně odolní a už by nás další případná 
vlna epidemie nezaskočila.

Jak probíhají talentové zkoušky, kdy 
bývají a je v září pozdě s přihlášením 
nebo lze začít chodit i od září do ještě 
nenaplněných oborů? 
Talentové	zkoušky	se	konají	vždy	v	červnu,	
nejprve	 je	 potřeba	 podat	 elektronickou	
přihlášku	 do	 konce	 května.	 V	 září	 je	
tedy	 skutečně	pozdě,	máme	velký	počet	
náhradníků,	ze	kterých	doplňujeme	volná	
místa.

Která studijní změření jsou nejžádanější 
a která naopak nejméně? 
Nejžádanější jsou klavír a kytara. Méně 
oblíbené jsou housle, asi proto, že začátky 

bývají obtížné jak pro žáka, tak pro jeho 
okolí…

Chystáte se některé obory přidávat 
nebo rozšiřovat?
Nejvíc rozšiřujeme hudební obor. Vloni 
jsme otevřeli výuku hry na lesní roh a letos 
je to hra na elektrickou kytaru. Předtím 
to byly nástroje jako violoncello, pozoun 
nebo trubka.

Lidský hlas - hudební nástroj od 
přírody, zpívají děti v dnešní době? 
Zpěv	 je	 rovněž	 velmi	 žádáný,	 naši	 žáci	
mají	možnost	zpívat	ve	školním	pěveckém	
sboru,	 který	 se	 postupně	 rozrostl	 na	 25	
zpěváků.

Jaká je situace na pobočkách? Kde 
pobočky jsou a které obory tam 
fungují? 
Máme pobočky v Brandýsku, v 
Libochovičkách, ve Hřebči a ve 
Středoklukách. U vás v Brandýsku se 
vyučuje fl étna, klavír a hudební nauka. 
Paní uč. Lenka Musilová zde vede i 
fl étnový soubor. Někteří žáci tedy nemusí 
vůbec dojíždět do Buštěhradu. V místech, 
kde máme pobočky, pravidelně vystupují 
žáci na akcích jako jsou např. vítání 
občánků nebo rozsvícení vánočního 
stromu.

Škola se stále vylepšuje a rozvíjí, jaké 
máte další plány?	
V současnosti probíhá v Buštěhradě 
rekonstrukce naší hlavní budovy. 
Rozšiřujeme vnitřní prostory o vestavbu 
podkroví, kde vznikne výtvarný ateliér 
a hudební sál. Zatím se vše vyvíjí podle 
plánu. V rámci rekonstrukce se mimo jiné 
snažíme vrátit naší krásné budově její 
původní barokní tvář.

Žofi	e	Vokálková

Jak	 mnozí	 z	 vás	 vědí,	
během	 posledních	 dvou	
let	 probíhala	 společně	 s	
občany,	 zástupci	 obce	
a	 se	 členy	 Spolku	 OBR,	
intenzivní	plánovací	činnost	
ohledně	veřejného	prostoru	
okolí	 kina.	 Začali	 jsme	 na	
podzim	 2020	 jsem	 rád,	 že	
se	 nám	 koncem	 července	
povedlo	 dotáhnout	 do	
fi	nále	 první	 dílčí	 etapu	
zakončenou	 žádosti	 o	

dotaci	u	Nadace	Via.
Během	 uplynulých	
měsíce	 se	 povedlo	
zorganizovat	2	plánovací	
setkání	 s	 občany,	
jménem	 Spolku	 jsme	
se	7x	potkali	 se	zástupci	obce,	6	x	 jsme	
měli	 organizační	 schůzky	 jako	 členové	
Spolku	a	3x	jsem	se	s	obecními	zástupci	
potkali	 s	 architektem	 Janem	 Červeným,	
který	 zpracoval	 fi	nální	 studii	 prostoru	 v	
okolí	kina.	Objevily	se	v	ní	občany	nejvíce	
podporované	 prvky,	 venkovní	 podium,	

Parčík za kinem – žádost o dotaci podána
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Historie Brandýska a okolí
ALOIS DRYÁK

Před	 150	 lety,	 24.února	 1872	 se	 v	 naší	
obci	 narodil	 významný	 architekt	 první	
třetiny	 20.	 století	 pan	 Alois	 Dryák.	 Na	
internetových	 stránkách	 o	 něm	 najdete	
napsáno	 poměrně	 hodně,	 včetně	 jeho	
fotografi	e.	Já	však	o	něm	přepisuji	článek,	
který	 na	 internetu	 nenajdete.	 Vyšel	 v	
Brandýských	 novinách	 v	 lednu	 1990	 a	
jeho	 autorem	 byl	 pan	Miroslav Šafařík,	
dřívější	 předseda	 MNV	 a	 také	 kronikář	
naší	obce.	Zde	je:
			V	naší	obci	se	v	r.1872	narodil	významný	
český	 architekt	 Alois	 Dryák.	 O	 pracech	
tohoto	 našeho	 rodáka	 je	 mnoho	 zmínek	
a	 odkazů	 v	 různých	 českých	 odborných	
a	encyklopedických	publikací.	Naposledy	
také	ve	vydaných	Dějinách	Prahy	(vydala	
Panorama	 1989).	 Jen	 v	 této	 publikaci	
se	 uvádí	 pět	 odkazů	 na	 stavby,	 které	
Alois	 Dryák	 projektoval	 v	 Praze	 a	 svými	
projekty	 zvítězil	 v	 různých	 soutěžích.	
Podle	 vítězných	 projektů	 se	 pak	 stavby	
v	 letech	 1898	 až	 1932	 v	 Praze	 stavěly.	
Také	v	Malém	slovníku	naučném	z	r.1929	
je	 o	 tomto	 architektovi	 několikařádková	
zmínka.	A	dále	pak	v	Malé	československé	

encyklopedii.
	 	 	 O	 životě	 a	 díle	 je	 také	 vydána	 jeho	
současníky	 monografi	e,	 která	 obsahuje	
jednak	 sdělení,	 že	 Alois	 Dryák	 byl	
žákem	 profesora	 Ohmana,	 později	
i	 jeho	 asistentem.	 Tato	 monografi	e	
obsahuje	 rovněž	 vyobrazení	 oceněných	
a	 realizovaných	 projektů.	 Není	 bez	
zajímavosti,	 že	 podle	 jeho	 projektu	 byl	
postaven	 Dům	 bratrské	 pokladny	 v	
Kladně	 (nyní	 okresní	 soud),	 projektoval	
kladenskou	 reálku	 (nyní	 gymnasium)	 či	
záložnu	na	Křivoklátě.
	 	 	 Většina	 jeho	 projektů	 je	 řešena	 v	
secesním	slohu,	i	když	později	se	přiklonil	
ke	 kubismu.	 Spolupracoval	 rovněž	
s	 některými	 významnými	 sochaři	 na	
architektonickém	řešení	pomníků	v	Praze	
jako	 např.	 urbanistické	 	 řešení	 pomníku	
sv.	Václava.
			Alois	Dryák	žil	v	době,	kdy	architekti	se	
mohli	 svými	 pracemi	 prosadit	 většinou	
účastí	 ve	 vypsaných	 soutěžích,	 v	 nichž	
zvítězit	 nebylo	 snadné.	 Proto	 také	
projektoval	 velké	 rodinné	 domy	 (vily)	
a	 veřejné	 budovy.	 Také	 pracoval	 jako	

profesor	 Umělecké	 průmyslové	 školy	 v	
Praze.
	 	 	Protože	se	blížíme	ke	spartakiádnímu	
roku,	snad	je	ještě	vhodné	dodat,	že	Alois	
Dryák	 vyprojektoval	 též	 architektonickou	
výzdobu	 cvičiště	 na	 Strahově	 k	 6.	 a	 7.	
sletu.	 O	 tom	 se	 také	 zmiňuje	 obecní	
kronika	 psaná	 kronikářem	 Antonínem	
Váchou	z	Brandýska.
	 	 	Alois	Dryák	 zemřel	 v	 roce	1932,	 dožil	
se	 tedy	 60	 let.	 V	 r.1992	 uplyne	 120	 let	
od	 narození	 tohoto	 našeho	 významného	
rodáka.	 Jistě	 by	 bylo	 vhodné	 k	 tomuto	
výročí	 v	 naší	 obci	 provést	 opravu	
domu	 čp.26	 v	 Olšanech,	 v	 němž	 rodina	
Dryákova	žila	a	také	proto,	že	se	jedná	o	
jediný	dům	v	naší	obci,	který	má	výraznou	
architekturu	 a	 podle	 zastavovacího	
plánu	jižní	části	obce	má	být	 jako	takový	
zachován.
	 	 	 Poznámka:	 za	 poskytnutí	 a	 zapůjčení	
podkladů	pro	sepsání	tohoto	článku	děkuji	
neteřím	 Aloise	 Dryáka,	 paní	 Boženě	
Lindové	a	Marii	Dryákové.
										

Josef	Řemínek

travnaté	 hřiště,	 zastřešené	 posezení	 s	
přívodem	 elektřiny	 a	 vody	 (umožňující	
do	 budoucna	 rozšíření),	 prvky	 pro	 děti,	
hmatový	chodníček	apod.	ale	také	studie	
obsahuje	návrh	možnosti	zpracování	okolí	
kina,	 což	 otevírá	 dveře	 možným	 dalším	
žádostem	o	dotace.
S	 radou	 obce	 jsme	 v	 červenci	 následně	
schválili	 další	postup	a	na	část	prvků	ze	
studie	 žádáme	 jménem	 Spolku	 OBR	 o	

dotaci	 na	 bezmála	 100	 000	 Kč.	 Jsme	
rádi	 za	 podporu	 obce,	 která	 nad	 rámec	
zaplacení	 studie	 prostoru	 přislíbila	 v	
případě	úspěchu	dotace	spolufi	nancování	
certifi	kovaných	 dětských	 prvků	 a	 část	
výsadby,	 čímž	se	dále	zvyšuje	šance	na	
obdržení	dotace.	
Vyhodnocení	 žádosti	 bude	 oznámeno	
v	 průběhu,	 září.	 V	 případě	 úspěšného	
obdržení	 začneme	 organizovat	 společně	

s	 občany	 brigády,	 aby	 se	 nám	 ještě	
letos	 povedlo	 některé	 z	 prvků	 uvést	 v	
život.	 Držme	 naší	 dotaci	 palce!	 Sledujte	
naši	 činnost	 zde:	 www.facebook.com/
SpolekOBR

předseda	Spolku	OBR

Miroslav	Macíček



Po	 krátké	 odmlce	 se	 opět	 vracíme	 s	
reportem	o	počasí	v	Brandýsku	-	tentokrát	
za	období	jaro	a	léto	2022.

Nejprve	 se	 podíváme,	 jaké	 bylo	 počasí	
na	 jaře	 -	 tedy	 od	 března	 do	 května.	
Teplotně	byly	první	dva	jarní	měsíce	spíše	
průměrné,	zato	květen	statisticky	vylétl	a	
stal	 se	 zatím	 naším	 nejteplejším	 jarním	
měsícem	 od	 začátku	 našich	 měření	
včetně	 nejvyšší	 zaznamenané	 teploty	
30,1°C	 20.	 května.	 Průměrná	 teplota	
byla	v	květnu	2022	prakticky	o	4	°C	vyšší	
než	v	předchozích	třech	letech	-	rovných	
16	 °C	 dle	 termínových	 měření.	 Velkým	
dílem	 to	 bylo	 jistě	 díky	 nadprůměrnému	
množství	 slunečných	 dní	 -	 téměř	 300	
hodin	 slunečního	 svitu	 za	měsíc	 se	 řadí	
na	 3.	 místo	 od	 začátku	měření	 vůbec…	

včetně	překonání	většiny	letních	měsíců.
Srážkově	 bylo	 jaro	 slabší.	 V	 březnu	
napršelo	pouze	11,6	mm	srážek,	v	dubnu	
už	 37,6	 mm,	 což	 je	 zatím	 náš	 nejvyšší	
dubnový	úhrn,	byť	stále	nižší,	než	bychom	
si	 představovali.	 Zato	 květen	 byl	 i	 s	
ohledem	na	předchozí	informace	o	počtu	
slunečních	dní	srážkově	zatím	nejslabším	
květnem	s	úhrnem	pouze	29,4	mm.

S	nástupem	letních	měsíců	přišly	také	letní	
teploty	 a	 v	 době	 psaní	 tohoto	 příspěvku	
(10.	 srpna)	 se	 jedná	 zatím	 o	 nejteplejší	
léto	 za	 poslední	 4	 roky	 s	 průměrnou	
termínovou	 teplotou	 27,7	 °C,	 což	 je	 o	
0,5	 °C	 víc	 než	 v	 roce	 2019.	 Pravda,	
nemáme	uzavřený	celý	měsíc	srpen,	ale	
následující	dny	nenaznačují,	že	by	teploty	
měly	klesat.	Nejteplejším	dnem	byl	zatím	

19.	 červen,	 kdy	 teplota	 v	 odpoledních	
hodinách	dosáhla	37,3	°C.	Tropických	dní	
jsme	zaznamenali	zatím	13	+	1	v	květnu.

Co	se	srážek	týče,	významnějších	úhrnů	
jsme	se	v	červnu	dočkali	6.	a	7.,	kdy	za	
dva	dny	napršelo	přes	25	mm.	další	dny	
byly	 spíš	 takové	 bezvýznamné	 s	 pár	
mm	 a	 pak	 přišel	 konec	 měsíce,	 který	
dohnal	 a	 předehnal	 všechny	 předchozí	
zaznamenané	 úhrny.	 Za	 posledních	 7	
červnových	dní	spadlo	85	mm	srážek	a	s	
celkovým	měsíčním	úhrnem	119,2	mm	se	
letošní	červen	stal	srážkově	nejbohatším	
měsícem	 v	 dosavadní	 historii	 našich	
měření.	V	červenci	pršelo	významně	jen	
jednou	a	to	až	na	samém	konci	30.,	kdy	
napršelo	25,4	mm.

Celkově	 by	 se	 letošní	 chod	 srážek	 dal	
charakterizovat	 tak,	 že	 vždy	 dlouhé	
období	neprší,	pak	přijde	jedna	srážkově	
významná	 epizoda	 a	 poté	 zase	 dlouho	
nic.

Co	se	bouřek	týče,	tak	jsme	zaznamenali	
letos	 zatím	29	bouřek	do	15	 km	v	okolí	
Brandýska	s	tím,	že	10	jich	bylo	do	3	km	
vzdálenosti,	 což	 se	 uvádí	 jako	 bouřka	
v	 místě	 pozorovatele.	 Všechny	 tyto	
bouřky	 se	 vyskytly	 v	 celkem	 18	 dnech,	
což	 znamená,	 že	 některé	 dny	 jsme	
zaznamenali	bouřek	více.	První	vzdálená	
bouřka	 byla	 19.	 dubna	 a	 nejbouřlivějším	
měsícem	se	stal	červen	se	14	bouřkami.

Zajímavostí,	byť	nepříjemnou,	byl	štiplavý	
zápach	a	kouřmo	v	ranních	hodinách	26.	
a	 poté	 značnou	 část	 dne	 27.	 července,	
kdy	se	nejen	k	nám	dostal	kouř	z	požárů	v	
NP	České	Švýcarsko.	Náš	detektor	kvality	
ovzduší	 tuto	 událost	 zaznamenal	 a	 na	
přiloženém	obrázku	množství	polétavého	
prachu	 PM10	 jsou	 krásně	 vidět	 obě	
epizody.

Jaro a léto 2022 v Brandýsku
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Phising	a	Vishing	jsou	aktuálním	trendem	
podvodníků,	jejichž	cílem	je	neoprávněné	
získání	cizích	fi	nančních	prostředků	nebo	
osobních	dat.
Phishingový	 útok	 spočívá	 v	 tom,	 že	
podvodník	 kontaktuje	 poškozené,	 kteří	
na	některém	z	tuzemských	 internetových	
inzertních	 portálů	 (jedná	 se	 převážně	 o	
portály	 “Bazoš,	 Vinted”)	 vystavili	 inzerát	
na	 prodej	 zboží	 (např.	 dětské	 zboží,	
elektronika,	 nábytek	 apod.).	 Následně	
pod	 legendou	aktuálnosti	 inzerátu	 s	nimi	
vstoupí	v	komunikaci	a	v	jejím	průběhu	jim	
zašle	prostřednictvím	aplikace	WhatsApp	
webový	 odkaz	 na	 mobilní	 telefon	 s	 tím,	
že	se	jedná	o	fungující	platební	a	kurýrní	
službu,	 v	 rámci	 které	 mají	 poškození,	
po	 vyplnění	 údajů	 o	 své	 platební	
kartě,	 možnost	 okamžitého	 vyzvednutí	
fi	nančních	prostředků	za	inzerované	zboží.	
Současně	utvrzuje	poškozené,	že	je	o	této	
transakci	vyrozuměna	kurýrní	služba,	která	
zajistí	přepravu	zboží	od	prodávajícího	ke	
kupujícímu.	Ve	skutečnosti	však	naviguje	
poškozené	na	podvržené	webové	stránky,	
prostřednictvím	 kterých	 od	 nich	 vyláká	
veškeré	 údaje	 o	 platební	 kartě	 a	 tyto	
údaje	následně	v	kombinaci	s	vylákanými	
autorizačními	 prvky	 použije	 pro	 své	
osobní	 jiné	platby,	uskutečněné	zejména	

u	zahraničních	obchodníků.
Vishingový	 útok	 probíhá	
tak,	 že	 podvodník	
prostřednictvím	 telefonního	 hovoru	
s	 tzv.	 “spoofovaným”	 (podvrženým)	
účastenským	 telefonním	 číslem	 uvede	
pod	 smyšlenou	 identitou	 pracovního	
společnosti	 Microsoft	 Corporation	 INC.,	
a	 legendou	 napadení	 účtu	 osobního	
počítače	 poškozeného,	 tuto	 osobu	 v	
omyl,	která	v	dobré	víře	odvrácení	hrozby	
napadení	účtu	si	instaluje	software/aplikaci	
vzdáleného	 přístupu	 TeamViewer	 nebo	
Anydesk,	 skrze	 který	 si	 pachatel	 sjedná	
neoprávněný	 přístup	 k	 počítačovému	
systému	 uživatele,	 kde	 se	 přihlásí	 k	
internetovému	bankovnictví.
Dalším	 častým	 druhem	 Vishingu	 je,	 že	
se	podvodník	z	podvrženého	 telefonního	
čísla	představí	jako	pracovník	banky,	který	
zjistil	 napadení	 účtu	 volaného.	 Fiktivní	
úředník	 vystraší	 volaného	 tvrzeními,	 že	
jeho	bankovní	účet	byl	napaden	a	přiměje	
volaného	 převést	 ze	 svého	 účtu	 peníze	
na	 “bezpečný”	účet,	 přičemž	 tvrdí,	 že	se	
jedná	 o	 dočasné	 opatření.	 Věrohodnost	
fi	ktivního	bankovního	úředníka	umocňuje	
často	 další	 telefonát,	 kde	 se	 podvodník	
vydává	 za	 policistu,	 který	 volanému	
potvrzuje	napadení	účtu	a	nabádá	

k	převodu	peněz	na	“bezpečný”	účet.

Jak se zachovat, pokud se s 
takovým jednáním setkáte?

•	Nereagovat	 na	 podobné	 hovory,	
nesdělovat	 nikdy	 citlivé	 údaje,	
bezpečnostní	 údaje	 z	 platební	 karty,	
nebo	přístupové	údaje	k	internetovému	
bankovnictví.

•	Nepřeposílat	 autorizační/bezpečnostní	
kód,	 který	 Vám	 přišel	 SMS	 zprávou.	
(Podvodník	 umí	 napodobit	 jakékoliv	
telefonní	číslo	i	emailovou	adresu)

•	Nikdy	neumožňujte	vzdálený	přístup	do	
Vašeho	počítače.

•	Při	vstupu	do	internetového	bankovnictví	
nebo	 tam,	 kde	 zadáváte	 osobní	 nebo	
přihlašovací	 údaje,	 kontrolujte	 doménu	
přihlašovací	stránky.

•	Zaznamenávejte	 údaje,	 které	 Vám	
podvodník	 sdělil	 a	 následně	 celou	 věc	
oznamte	 na	 tísňovou	 linku	 158,	 nebo	
nejbližší	oddělení	Policie	ČR.

Phishing a Vishing

Hasiči

Ke	dni	 3.	 8.	 2022	eviduje	 naše	 jednotka	
38	povolání	k	mimořádným	událostem.	K	
netradičnímu	 zásahu	 byla	 naše	 jednotka	
povolána	 17.	 3.	 2022	 a	 jednalo	 se	 o	
nouzové	 přistání	 letadla	 na	 letišti	 ve	
Slaném.	 Kromě	 odstraňování	 padlých	
stromů	 a	 požárů	 malého	 rozsahu	 jsme	
byli	dne	2.	6.	2022	povoláni	k	tragickému	
požáru	 Domova	 Alzheimer	 v	 Roztokách	

u	 Prahy	 nebo	 o	 měsíc	
později	 k	 rozsáhlému	
požáru	 skládky	 v	
Kralupech	 nad	 Vltavou.	
V	 obou	 případech	
byl	 vyhlášen	 zvláštní	
(nejvyšší)	 stupeň	
požárního	 poplachu.	
Třetí	 stupeň	 požárního	
poplachu	byl	vyhlášen	při	
požáru	 sběrných	 surovin	
v	 Kladně,	 Dubí	 15.	 7.	
2022,	ke	kterému	ovšem	
naše	 jednotka	 nevyjela	
z	 důvodu	 absence	
strojníka.	
Naše	 jednotka	 i	 nadále	
absolvuje	 pravidelná	
školení.	Jedno	takové	se	
konalo	v	místní	tělocvičně	

spolu	 s	 jednotkami	 ze	 Stehelčevsi	 a	
Smečna	 a	 bylo	 zaměřeno	 na	 základní	
neodkladnou	resuscitaci	u	dětí	a	dospělých	
a	 používání	 automatizovaného	 externího	
defi	brilátoru	(AED).	Další	výcvik	se	konal	
v	Unhošti	a	byl	zaměřen	na	zásady	vstupu	
při	zásahu	do	objektů.	
Ač	se	práce	na	našem	druhém	voze	CAS	K	

25	LIAZ	trochu	zpomalily,	obec	Brandýsek	
získala	 dotaci	 od	 Středočeského	 kraje,	
prostřednictvím	které	jsme	mohli	zakoupit	
nový	 nastavovací	 žebřík,	 motorovou	
rozbrušovací	 pilu	a	další	 dýchací	přístroj	
Dräger.	V	řešení	je	dále	nákup	vyváděcích	
masek,	na	které	přispěje	Nadace	Agrofert.	

David	Korecký

Výcvik	zásady	vstupu	při	zásahu	do	
objektů

Požár	Domova	Alzheimer	v	Roztokách	u	Prahy

David	Kymlička
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Naučné středisko ekologické výchovy
Kladno-Čabárna, o.p.s. 

Vás zve na akce

DEN ZVÍŘAT
17. 9. 2022

od 14 do 17 hodin
v okolí ekocentraDEN STROMŮ

15. 10. 2022

HERNÍ STEZKA 
Podrobné informace 

najdete na 
www.nsev-kladno.cz 

nebo FB. 5. 11. 2022

pro rodiče a děti 
(3 - 6 let)
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Tel:	 954	227	341

PO:		 11:00	-	12:00			 13:00	-	18:00	hod.
ÚT:		 08:00	-	12:00		 13:00	-	15:00	hod.
ST:		 11:00	-	12:00		 13:00	-	18:00	hod.
ČT:	 08:00	-	12:00		 13:00	-	15:00	hod.
PÁ:		 08:00	-	12:00		 13:00	-	15:00	hod.

INFORMACE - pošta Brandýsek 

Obecní úřad Brandýsek

Tel.:	 312	283	701	
PO:		 07:00	-	11:00		 12:00	-	17:00	hod.
ST:	 07:00	-	11:00		 12:00	-	18:00	hod.

HASIČI Brandýsek	
Tel.:	721	955	381
E-mail:	jsdhbrandysek@seznam.cz							

INFORMACE - Obecní úřad

Svoz nebezpečných složek komunálního odpadu 

Sběrna bude přistavena:
09:20	-	09:40 u	dolu	Michal
09:45	-	10:00 ul.	Lipová	u	Lékárny
10:05	-	10:40 hasičská	zbrojnice
10:45	-	11:00 u	restaurace	na	Veverce
11:05	-	11:20 u	Domu	klidného	stáří

Fyzické	osoby	mohou	v	tomto	časovém	rozmezí	odevzdat	ZDARMA	
tyto	níže	uvedené	nebezpečné	odpady:	

•	 zářivky	a	výbojky
•	 autobaterie	a	monočlánky
•	 vyjeté	oleje	a	použité	olejové	filtry,	vč.	obalů
•	 použité	fritovací	oleje
•	 barvy	a	laky,	včetně	obalů
•	 kyseliny,	rozpouštědla,	čističe	a	další	domácí	chemii
•	 nádobky	od	sprejů
•	 staré	a	nepotřebné	léky
•	 lednice
•	 TV,	PC

POVINNOSTÍ OBČANA je odevzdat 
odpad osobně obsluze sběrny 
a neponechávat odpad volně u 
sběrného místa!

Datum: sobota 1.10.2022, od 9:20 hod do 11:20 hod


